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Betreft: Schriftelijke vragen PvdA inzake Studentenhuisvesting 
 
Geacht college, 

Kennelijk krijgt de UM volgend jaar nog meer studenten dan vorig jaar1. Hierbij blijkt ook dat de huisvesting 
voor komend jaar nog niet geregeld is. Het roept bij ons wel wat vragen op. Iedereen wil een situatie zoals 
afgelopen jaar voorkomen, dat betekent naar onze mening dan ook dat alle partijen hun best moeten doen 
om dat te voorkomen. De UM speelt daar wat ons betreft een belangrijke rol is. Je kunt je immers afvragen 
of je moet willen groeien als je alle faciliteiten die daarbij komen kijken, zoals goede huisvesting, niet 
geregeld hebt. We willen dan ook graag weten hoe de gemeente en de UM hiernaar kijken. 

1. Bent u met de universiteit in gesprek over studiejaar 2022/2023? 
2. Wat gaat er gebeuren als het benodigde aantal kamers voor dat jaar niet gerealiseerd kan worden? 
3. Welke verantwoordelijkheid neemt de UM om een situatie zoals afgelopen jaar te voorkomen? 

Vindt de UM het te verantwoorden om te willen groeien terwijl het woningaanbod een groot 
probleem is?  Wat is de visie van de UM hierop? Wat is de visie van de gemeente hierop? 

4. Bent u ook met buurgemeentes zoals Sittard en Heerlen in gesprek over oplossingen m.b.t. 
studentenhuisvesting? 

5. Zijn eventuele “containerwoningen” op Randwijck op tijd klaar? 

Wij zien uw antwoorden graag tegemoet.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Partij van de Arbeid 
 
Maren Slangen 
Henri Borgignons 
 

                                                 
1 https://www.observantonline.nl/Home/Artikelen/id/58069/grote-zorgen-over-studentenhuisvesting-in-nieuwe-jaar 


